
Innspill til arealdelen i kommuneplanen.
For eiendommen Dyrdal gnr 5 bnr 3 i Alver kommune.
Jeg vil benytte anledningen til å komme med innspill og kommentarer om fremtidig bruk av 
eiendommen.

Hyttefelt.
Jeg ønsker å få til et hyttefelt med svak utnyttelse, i selve Dyrdal. Mellom Austfjordvegen og sjøvegen 
ned til Dyrdal kai. Nå har en fått til naturlig oppkomst av trær som gir litt ly for austavinden og det 
ikke lenger er så åpent som det var forrige gang jeg søkte om et hyttefelt her. Terrenget består av 
mye berg med lommer av jord innimellom. Arealet ligger fint til med utsikt utover Austfjorden, lange 
soldager og kvelder i sommerhalvåret. Se vedlagt kartskisse.
Jeg vil beholde hyttefeltet i Sollia, men ser at det er lite sannsynlig at det blir utbygd.

Naust.
Jeg beholder naustområdet i Dyrdalsvika slik det er nå. Om en i framtida vil plassere flere naust der, 
kan det skje uten at en forringer vika som en god plass for både krabbe- og hummerteiner.

Dyrdal kai.
Nå er kaien markert som hamn (H8). Kaien ligger på et avmerket areal som er felleseie for gnr 5, bnr 
1,2 og 3. Men fargemarkeringa går langt utover dette arealet. Dette er for upresist. Det er bare dette 
fellesarealet som er Dyrdal kai og markering av hamn8 må reduseres til dette fellesarealet.
Dyrdal kai fikk, som et ledd i å redde kaien fra å bli tatt i nordvest storm, i 2021 nytt støpt dekke oppå 
kaien. Dette delprosjektet har blitt utført med stor egeninnsats av grunneierne og har fått støtte fra 
Kulturminnefondet. Det er videre planer for å reparere fronten på kaien og kaihuset for å sette 
området i like god stand som det var ved utbedringen som ble gjort rundt 1958.

Areal i sjø. Låssettingsplass ved Dyrdal kai. En orientering.
I tidligere tider var det var to notlag i Austfjorden. Da de kasta brisling var det praktisk å ha flere 
steder der en kunne sette steng og merer. Det var ikke store nøter og de tok ikke så mye plass. I 
nyere tid har ikke sjøarealet ved Dyrdal kai blitt brukt. 
Sjøarealet som er merket som låssettingsplass har over tid økt i omfang, langt utover slik det var til å 
begynne med. Nå ønsker en å avslutte båndlegging av arealet som låssettingsplass. Det er flere gode 
grunner til det.
Det er mange år siden det har vært i bruk til formålet.
Sjøarealet er mye brukt for utlegging av hummer- og krabbeteiner.
Fri ferdsel av båter for både fastboende og ferierende. Bnr 2 har utleieleilighet for ferierende.
En ønsker heller ikke at det plasseres oppdrettsanlegg på arealet. Det vil forurense både på land og 
sjø. Det bør ikke være oppdrettsanlegg i Austfjorden, det forringer fiske for både fastboende og 
ferierende.

Med en god dialog håper jeg at vi kan få til gode løsninger for grunneiere og kommunen.
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